

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

各位家長：

本幼稚園聖誕假期由 2020 年 12 月 22 日(星期二)至 2021 年 1 月 2 日(星期六)，但由於現階段新冠肺炎疫情非常嚴峻，教育局宣佈所有幼稚園在聖誕假期結束後，繼續暫停面授課堂及校內活動，直至 2021 年 1 月 10 日，本校會繼續運用不同的教學模式，讓學生在家中學習，老師已拍攝教學影片，家長可陪同子女於學校網頁觀看，以達致停課不停學。

請家長於 2021 年 1 月 5 日(星期二)，到本幼稚園領取新習作及小手作材料，並帶回已完成的假期作業及手冊交給老師。



校長 鄭家鳳 啟

2020 年 12 月 24 日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 201203

24th December, 2020

Dear Parents,

Further suspension of face-to-face classes

Our school Christmas holidays has started from 22nd December, 2020 (Tuesday) to 2nd January, 2021 (Saturday). However, the situation of Covid-19 epidemic remains severe, the Education Bureau (EDB) announced that all kindergartens would further suspend face-to-face classes and school activities after the scheduled Christmas holidays until 10th January, 2021. Our school has prepared the learning videos for children in order to facilitate their learning at home. Parents may watch the videos with children at our school website, so as to achieve the goal of 'suspending classes without suspending learning'.

Parents please come to school with the finished holiday homework and handbook, as well as getting the new homework and art materials on 5th January, 2021 (Tuesday).

Yours faithfully,



Cheng Ka Fung

Principal